
 

ÅS KOMMUNE 

PROTOKOLL 
 

 
STYRE/RÅD/UTVALG MØTESTED MØTEDATO 
Formannskapet Ås rådhus, Lille sal 12.12.2007 
 
FRA SAKSNR:  69/07 FRA KL: 14.40 
TIL SAKSNR: 69/07 TIL KL: 15.55 

 
 
Av utvalgets medlemmer/varamedlemmer møtte 9 av 9. 
 

Forfall var meldt fra følgende medlemmer: 
A:      Eli Kolstad  
 
Møtende medlemmer:  
A:      Johan Alnes, Ivar Ekanger  
H:      Egil Ørbeck, Gro Haug 
FrP: Arne Hillestad 
Sp:  Marianne Røed  
SV:  Hanne Marit Gran 
V:  Jorunn Nakken 
 
Møtende varamedlemmer:  
KrF (for A):   Morten Lillemo  
 
Fra administrasjonen møtte: 
Rådmann Per A. Kierulf, førstekonsulent Vibeke Berggård - sekretær,  
teknisk sjef Arnt Øybekk og økonomisjef Mikal Johansen. 
 
Diverse merknader:  
 
 
 
Godkjent 14.12.07 av ordfører Johan Alnes og varaordfører Marianne Røed. 
 
Underskrifter: 

_____________________             _____________________ 
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SAKSLISTE 
 
Saksnr. Arkivsaksnr. 
Tittel 
69/07 07/2439  
FJELLVEIEN - PÅGÅENDE PROSJEKT  
 
 

MELDINGSSAKER I FORMANNSKAPET 12.12.07   
-orientering fra ordfører og eventuelt 

 
1. Formannskapet ble enige om å holde julemiddag på Studentsamskipnaden onsdag 19.12.07 

kl. 18.30 etter forslag fra ordfører Johan Alnes.  
 
2. Ordfører minnet om at billedkunstner Odd Lorang Tandberg utnevnes til Ridder 1. klasse 

av Den Kongelige Norske St. Olavs Orden den 13.12.07 i Ås rådhus, Lille sal og salong. 
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Utv.sak nr. 69/07  
FJELLVEIEN - PÅGÅENDE PROSJEKT  
 
Rådmannens innstilling:   
Fjellveien 10 rehabiliteres snarest. Rehabiliteringen skjer i kommunens egen regi. 
 
Formannskapets behandling 12.12.2007: 
Hanne Marit Gran (SV) fremmet følgende utsettelsesforslag: 
SV ber om at sak 69/07 utsettes og at administrasjonen umiddelbart foretar en forundersøkelse. 
Videre at formannskapet i januar vurderer innstillingen opp mot omregulering av området 
Fjellveien 6 – 10, riving og bygging av nytt – hvor evt. nødvendige klausuler legges inn for 
også å ivareta dem som bor der i dag. 
 
Marianne Røed (Sp) opprettholdt sitt forslag fra formannskapet 05.12.07: 
Fjellveien 10 rives. 
 
Morten Lillemo (KrF) fremmet subsidiært følgende tillegg til rådmannens innstilling: 
--regi innenfor en kostnadsramme på 4 mill. kroner. Det skal føres eget prosjektregnskap for 
rehabiliteringen, og framdriftsplan for prosjektet legges fram for formannskapet til orientering. 
 
Ivar Ekanger (A) fremmet følgende alternativ til rådmannens innstilling: 
Tilsvarer formannskapets vedtak. 
 
Votering: 
SV’s utsettelsesforslag ble nedstemt 8-1 (SV). 
Ivar Ekangers forslag pkt. 1 ble vedtatt 6-3 (1A, V, SV) ved alternativ votering mot 
rådmannens innstilling. 
Ivar Ekangers forslag pkt. 2 ble enstemmig vedtatt. 
 
Formannskapets vedtak 12.12.2007: 
1. Fjellveien 10 rives. 
2. Det startes et reguleringsplanarbeid for Fjellveien 6, 8 og 10 med sikte på økt 

tomteutnyttelse og ivaretakelse av kommunens framtidige boligbehov. 
 
 
  


